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مومنان باید فرمان بردار خلیفه خدا باشند. باید متولی باشیم. فرمانبرداری از نایب امام زمان (عج) تمرین ولایت پذیری در

زمان ظهور حضرت مهدی (عج) است.

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز عنوان کرد؛ 

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز در خطبههای نماز جمعه این شهرستان گفت:

عظمت آفرینی نیروهای امنیتی و نظامی ما باعث میشود تا دشمن به خود اجازه ورود و نفوذ به خاک ما را ندهند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او ادامه داد:

سربازان گمنام امام زمان (عج) عرصه داران این میدان هستند که عزت برای کشور به ارمغان میآورند و ما میبالیم که در
جنگهای سایبری شاهد میدان داری آنها هستیم.

امام جمعه شیراز همچنین گفت:
دولت ما برای مذاکرات باید با اصول خود پیش برود و در مذاکرات وین خواستههای ما را در نظر بگیرد.

نماینده ولی فقیه در فارس افزود:

عمل به ولایت پذیری، مصداق برخورداری از تقواست. آنکه ولایت خدا و پیامبر خدا را بپذیرد متولی است و مومنان باید فرمان
بردار خلیفه خدا باشند. رهبر معظم انقلاب اسلامی در گام دوم انقلاب بر لزوم آمادگی برای ظهور امام زمان (عج) تاکید دارند

و ما هم باید متولی باشیم و از نایب امام زمان (عج) را فرمانبرداری و تبعیت کنیم.

او با اشاره به لزوم تمرین ولایت پذیری بیان کرد:

فرمانبرداری از نایب امام زمان (عج)، تمرین ولایت پذیری در زمان ظهور حضرت مهدی (عج) است و به فرمان نایب ایشان
اگر هم با سلیقه ما جور نباشد باید عمل کنیم و این مصداق ولایت پذیری و تقواست.

دژکام تاکید کرد: باید به گونهای عمل کنیم که تمام جهان شاهد ابعاد مهدویت باشد و تمام دستگاههای فارس برای دهه
مهدویت باید آنچه در توان دارند به کار ببندند.
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